
ИЗВЕШТАЈ О РАДУ УО ОАСБ  

       Управни одбор је радио у саставу: 

Цица Ћатић - председник 
Милан Матић  
Иван Ристов 
Мила Вулић 
Кристиан Јанковић 
Душко Ранђеловић 
Саша Здравковић 

 

   

Током 2023 године Управни одбор се састајао по потреби и одржавао седнице 

електронским путем када није било могућности за састајање. 

Управни одбор се бавио суђењима, повећањем броја чланова, текућим питањима и 

учешћем у раду Заједнице. 

Поред тога рађено је и на задацима везаним за план са претходне скупштине. 

 

Остваривање плана активности 

План активности из претходног извештаја је био: 

- сарадња са Савезом и осталим организацијама везано за унапређење рада судијских 

организација и измене Правилнике за полагање судијског испита и за лиценцирање 

- изналажење просторије за Организацију 

- рад на електронској и папирној документацији и унапређење сајта 

- довођење нових кандидата. 

 
Што се тиче остваривања плана највише је урађено по питању нових чланова 

Организације. 

Прво, 17 нових чланова се придружило пошто су прошли курс оспособљавања. Сви који 

су их препоручили, Организација и сви они појединачно могу да буду поносни пошто 

су прошли курс и полагање по новом систему. Већина се ећ активно укључила и 

судјење и рад Организације. 

Друго, скоро сви чланови из Судисјке организације Атлетског савеза Београда су 

иступили из те организације због неисплаћених надокнада за суђења и учланили у 

нашу Организацију. Тиме је Организација поред бројности побољшала и квалитет. 

Сада Организација има велики број судија свих рангова и могла би самостално да 

изнесе свако такмичење. 

Остало је нерешено питање просторије, а рад на сајту треба знатно да се побољша. 

 

 

 

 

 



Суђења на такмичењима 

Што се тиче учешћа на суђењима, судије наше Организације су учествовале на свим 

такмичењима где је организатор САС. На свим зимским такмичењима која су се 

одржавала у дворани смо били носиоци организације суђења. Значајна такмичења у 

дворани су била тромеч и митинг Србија опен. 

Судили смо и на зимским бцачким такмичењима. 

На такмичењима на отвореном у Сремској Митровици, Краљеву, Новом Пазару смо 

судили заједно са осталим судијама. Најзначајније је била Балканијада у Краљеву. 

Судили смо традиционално ,,Бели крос'' 2023 године и Београдски маратон и 

полумаратон. На тим такмичењима смо судили заједно са судијама из АСБ. 

Судили смо планинско трчање на Букуљи код Аранђеловца, трчање на путу у Врбасу и 

крос у Бољевцима. 

Судили смо такмичења ван стадиона за разне организаторе у Ваљеву, Убу и Кули. 

Учествовали смо на суђењима за АСБ на њиховим такмичењима све док судије из 

СОАСБ нису прешле у нашу организацију када је АСБ једнострано прекинуо сарадњу. 

У 2023 години смо учествовали на 49 такмичења. 

Велики проблем је настао око наплате за судије које су радиле за такмичења у 

организацији АСБ. Судијама није исплаћен највећи број суђења. Нека датирају још од 

2019 године. Током година број непалаћених суђења се повећавао. Обзиром да је АСБ 

имао праксу плаћања такмичења на прескок и на рачуне по неког од судија. Износи 

уплата су били њихови произвољни. Често и не јаве некоме да су уплатили па настане 

тотална забуна.  Никако није могао да се ухвати ред ни у тим малим деловима који су 

плаћани. 

Организација је самостално и преко Заједнице покушавала да реши проблем, али 

нажалост безуспешно. Заједница није уопште покушала да посредује у решењу 

проблема, напротив, из осталих организација као што су Сремска Митровица и 

Крагујевац су пристали да суде за њих да би им амортизовали недостатак судија. 

Признања 

Организација је интензивно радила на припреми и спровођењу свих такмичења током 

године. На основу тога су поједине судије добиле признања: 

-појединачне захвалнице од Црвеног крста Палилуле за учешће у манифестацији 

,,Трка за срећније детињство'' су добиле судије које су учествовале 

- све судије које су учествовале на меморијалној трци у планинарском трчању војске на 

Дивчибарама добили су појединачне захвалнице, а признање је добила и наша 

организација. 

Финансијско стање Организације 

Организација има стабилно позитивно финансијско пословање.  

Наплаћене су све таксе за суђења за Савез с тим да је за такмичења где су судиле и 

друге организације рађена је пропорционална подела такси где смо ми добили мали 

део у односу на укупно. Поделу је радила Заједница на шта смо писали приговор.  

Београдски маратон је исплатио сва суђења до краја 2023 године.  

Наплаћено је суђење за ,,Бели крос'' у 2023 години. 

Судијама су исплаћена сва суђења која су ишла преко рачуна Организације. 



Плаћена је услуга одржавања сајта ОАСБ. 

Финансирани су трошкови одржавања 62.Скупштине. 

Трошкови које измирујемо су према рачуноводству и банкарски трошкови. 

Уредно се сваке године од стране рачуноводства уради завршни рачун и преда пореска 

пријава. 

Стање прихода за 2023 годину је  91.737,56 динара. 

У 2022. години имали биланс од -84.442,92 дин. (где је ушла исплата судијама за полумаратон, 

а није ушла уплата за плумаратон која је спроведена у 2023.години), а у односу на биланс пре 

тога стварни биланс стања је био +31.032,73дин. 

Када се сумирају стања остаје да је Организација пословала позитивно у износу од 38.327,37 

динара. 

 

Надзорни одбор даје посебан извештај. 

Надзорни одбор је у саставу  

- Красоменко Милетић 

- Мирјана Бутина 

- Мирко Савић 

 

Дисциплинска комисија 

Дисциплинска комисија је у саставу: 

- Небојша Здравковић 

- Милена Ацић 

- Александра Такић 

- Ема Шаботић 

 

Током претходног периода у оквиру Организације није вођен ниједан дисциплински 

поступак.  

План активности за наредни период: 

- Учешће у едуковању судија  

- Решавање просторије 

- Побољшање рада сајта 

- Напалта заосталих надокнада судијама за суђења. 

 

 

     Београд, 04. 11. 2024. год.                                                            

                Председник УО ОАСБ              

           _________________ 

                     Цица Ћатић 


